
Реаговање првог потпредседника Владе Србије и шефа српске дипломатије Ивице Дачића на одлуку француског суда
четвртак, 27. април 2017.

„Одлука француског суда о Харадинају представља пример како политика утиче на
правосуђе и како постоје двоструки стандарди и кад су жртве у питању.  

Овим се даје јасна порука да убијање Срба није кажњиво. Да је неки Србин био ухапшен,
да ли би био одбијен захтев за изручење Косову?

Србија је дужна да тражи правду за српске жртве, јер су оне ваљда вредне, као и све
друге. То ћемо тражити на сваком месту и од сваког.

Оваква срамна одлука ће свакако оставити последице на наше билатералне односе са
Француском. Француски генерали из Првог светског рата би се стидели овакве одлуке
Француске."
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